



Zichu Liu

刘子初

Zichu Liu. Postgraduate of Arts from Goldsmiths College, University of London. Visual designer, hip-hop music producer, and manager of the three-character VISUAL BANK youth culture and art community.

刘子初，伦敦大学 - 金匠学院 - 艺术设计学院硕士（Master of Arts）。视觉设计师，嘻哈音乐制作人，三字 VISUAL BANK 青年文化艺术社区主理人。



Yejie Xia

夏烨杰

Yejie Xia graduated from Beijing University of Technology-Gengdan College-International Design School with a bachelor's degree in visual communication design. Visual designer, illustration designer, co-director of the three-character VISUAL BANK youth culture and art community.

夏烨杰，毕业于北京工业大学 - 耿丹学院 - 国际设计学院视觉传达设计学学士。视觉设计师，插画设计师，三字 VISUAL BANK 青年文化艺术社区联合主理人。



Qiaoyu Ma

马巧玉

Qiaoyu Ma graduated from Capital University of Physical Education and Sports - Dance Performance - Bachelor of Arts, and is currently studying for a Master's degree in Physical Education Teaching at Northwest University for Nationalities.

马巧玉，毕业于首都体育学院 - 舞蹈表演专业 - 艺术学学士学位，西北民族大学体育教学专业 - 硕士在读。



AGE OF GOLDEN 
黄金年代的声音